
                                                                                                        ПО- 40/ 25.04.24г 

 

                       

ПИТАНЕ 

 

от ИВАН ИВАНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.04.2024 г. 

 

 

Уважаема г-жо Христова, 

В качеството ми на общински съветник в Общински съвет Габрово имам 

питане относно системата за видеонаблюдение. Въпросът ми към вас са следния: 

Към коя от посочените от вас в отговора от предходното ми питане обществени 

поръчки са включени камерите за видеонаблюдение, монтирани на площад „10- 

ти юли“ ? Въпросът ми се отнася за камерите, монтирани на гърба на „Радион 

Умниковото“ училище и в градинката до църквата „Света Троица”? 

Благодаря предварително за отговорите! 
 



Ниво на конфиденциалност 1  

[TLP-RED] 

 

 

 

 

                                                                                                                            ПО-40/ 30.05.24г. 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ГАБРОВО 

 

 

 

ОТГОВОР НА ПИТАНЕ  

 

НА ГОСПОДИН ИВАН ИВАНОВ – ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК, 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО, 

ПРОВЕДЕНО НА 25.04.2024 Г. 
     

 

ВЪПРОС: Към коя от посочените от вас в отговора от предходното ми питане 

обществени поръчки са включени камерите за видеонаблюдение, монтирани на площад 

„10-ти юли“? Въпросът ми се отнася за камерите, монтирани на гърба на „Радион 

Умниковото“ училище и в градинката до църквата „Света Троица”? 

Благодаря предварително за отговорите 

 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ИВАНОВ, 

 

Относно Вашия Въпрос Ви предоставяме следната информация: 

 

Камерите, които визирате, не са част от системата за видеонаблюдение. Същите 

представляват част от система за автоматизирано разпознаване на автомобилни номера. 

Разполагането на устройствата е в изпълнение на договор на Община Габрово с предмет 

Доставка на хардуер и софтуер като услуга за разширяване на „Система за 

автоматизирано разпознаване на автомобилните номера“ за нуждите на Общинско 

предприятие паркиране и репатриране  - Габрово. 
  

 

 

ТАНЯ ХРИСТОВА  / П / 

Кмет на Община Габрово  

 

 

 

 

 


